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Abstract (en)
In a refrigerator door (10) with, arranged on its inside (12) between vertical uprights (15, 16, 17), tray-like shelf compartments (19) which serve
to receive standard vessels which can be set down therein, such as bottles, parallelepipedal packets or the like, the stability of which in the shelf
compartments (19) is supported, during opening of the refrigerator door (10), by a U-shaped holding bow (46, 68), the holding bow (46, 68) can be
pivoted within predetermined catch positions (I, II), the catch positions being adapted to the dimensions of the standard vessels in such a manner
that the holding bow (46, 68) is at least approximately tangent to the outer contour of the vessels. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Kühlschranktür (10) mit auf ihrer Innenseite (12) zwischen senkrechten Holmen (15,16,17) angeordneten, schalenartigen Ablagefächern
(19), die zur Aufname von darin abstellbaren Standardbehältnissen wie Flaschen, quaderförmigen Tüten oder dgl. dienen, deren Standsicherheit
in den Ablagefächern (19) beim Öffnen der Kühlschranktür (10) durch einen U-förmigen Haltebügel (46,68) unterstützt wird, ist der Haltebügel
(46,68) innerhalb vorgegebener Rastpositionen (I,II) verschwenkbar, wobei die Rastpositionen auf die Abmessungen der Standardbehältnisse so
abgestimmt sind, daß der Haltebügel (46,68) wenigstens annähernd die Außenkontur der Behältnisse tangiert. <IMAGE>
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